

Date: 31 May 2023

التاريخ: 31 مايو 2023

Update on Possible Merger with Dhofar International Development & Investment Holding Co.SAOG

تحديث بشأن الإندماج المحتمل مع شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع

Further to the disclosure dated 12 February 2023 stating that Oman Investment and Finance Company SAOG (OIFC) 'The Company' has received a letter from Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG 'DIDC' expressing its desire to merge with The Company by the way of incorporation.

إحفاً للإفصاح المؤرخ 12 فبراير 2023م بشأن تلقي شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع (OIFC) "الشركة" رسالة من شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع "DIDC" أبدت بها رغبتها بالاندماج مع الشركة عن طريق الضم.

We would like to inform our shareholders The Company received yesterday evening 31 May 2023 a detailed merger offer from 'DIDC', which includes the swap ratio of the shares of the merging and the merged company 'DIDC'.

نود أن نعلن للمساهمين الكرام بأن الشركة تلقت مساء أمس الموافق 31 مايو 2023م عرضاً تفصيلياً للاندماج من شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع متضمناً نسبة تبادل الأسهم وحصص مساهمي الشركة الدامجة والمندمجة من رأس مال الشركة الدامجة "DIDC" بعد الاندماج.

The Board of Directors will discuss the merger offer and will disclose any decision that could be taken in this regard in due course. The proposed merger is subject to the applicable laws, approval of the relevant regulatory authorities and of the shareholders of both companies.

سيقوم مجلس إدارة الشركة بمناقشة العرض وسيقوم بالإفصاح عن أي قرارات تصدر بهذا الشأن في حينه. وفي جميع الأحوال يخضع الاندماج المقترح للقوانين المعمول بها وموافقة الجهات الرقابية ذات الصلة ومساهمي الشركتين.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

